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استقلال نگران محبی نیست
ماجــرای »محمد محبی« 
با اســتقلال مشــخص است، 
ایــن بازیکن با تا پایان فصل با 
پیراهن آبی پوشان در لیگ برتر 

به میدان خواهد رفت.
به گــزارش ایرنــا، اگرچه 
و  اســتقلال  باشــگاه  چالش 
سانتاکلارا به فیفا کشیده است 
اما آنچه مشخص اســت هیچ نگرانی برای بازگشت »محمد محبی« به پرتغال 

وجود ندارد و او پیراهن آبی را از تن خارج نمی کند.
باشگاه استقلال طی توافقی با سانتاکلارا قرار بود در ۲ قسط پول انتقال محبی 
را پرداخــت کند که پس از روی کار آمدن علی فتح الله زاده مبلغ توافق شــده 
پرداخت شــد اما باشگاه پرتغالی اعلام کرد ۱۴۰ هزار دلار از این پول به حساب 
آنها نشســته اســت. این چالش در هفته های اخیر باعث شد تا کار استقلال و 
سانتاکلارا به فیفا بکشد اما آنچه مشخص است هیچ نگرانی برای بازگشت محبی 
به پرتغال وجود ندارد. البته هیچ بعید نیست مدیران باشگاه استقلال به زودی با 
پرتغالی ها وارد مذاکره شــوند چرا که فتح الله زاده همانطور که چند روز پیش در 
مصاحبه ای اعلام کرد اسناد و مدارک لازم را درباره پرداخت پول به سانتاکلارا به 

فیفا ارسال کرده اند و از این بابت نگرانی ندارند.

ماجرای پیشنهاد صد میلیاردی به بیرانوند
شنیده می شود یک باشگاه 
صنعتی بــار دیگر پیشــنهاد 
نجومــی را مانند ابتدای فصل 
به دروازه بان پرســپولیس ارائه 
کرده است. به گزارش ایرنا، با 
توجه به باز شــدن پنجره نقل 
و انتقالات زمستانی دروازه بان 
تیــم فوتبال پرســپولیس بار 
دیگر با یک پیشــنهاد نجومی مواجه شــده اســت. علیرضا بیرانوند که ابتدای 
فصل به عنوان نخســتین خرید سرخپوشان به جمع پرسپولیسی ها اضافه شد، 
همان ابتدای فصل از چند باشگاه صنعتی پیشنهادات نجومی دریافت کرد اما با 
قراردادی سه ساله به پرسپولیس بازگشت تا در سال جام جهانی سرخپوشان را 
همراهی کند. دو باشگاه صنعتی به طور جدی دنبال به خدمت گرفتن بیرانوند 
بودند اما حالا شنیده می شود که یکی از این دو باشگاه بار دیگر پیشنهاد جدیدی 

را به شماره یک تیم ملی ارائه داده است. 
گفته می شود مبلغ پیشــنهادی برای دو فصل و نیم صد میلیارد بوده است. 
دروازه بان پرســپولیس زمانی هم که بازیکن آزاد بود این پیشــنهاد را رد کرد و 
اینبار هم به نظر نمی رســد که او به این پیشــنهاد پاسخ مثبت بدهد. از طرفی 
باشــگاه پرسپولیس هم به هیچ عنوان راضی به از دست دادن دروازه بان شماره 

یک فوتبال ایران نیست.

بنزما هم پیشنهاد النصر را رد کرد!
ستاره فرانسوی رئال مادرید 
پیشنهاد پیوستن به کریستیانو 
رونالــدو در باشــگاه النصر را 
نپذیرفته است. به گزارش ایلنا، 
طبق گــزارش فــوت مرکاتو، 
کریم بنزما علیرغم فشار باشگاه 
النصر عربســتان ســعودی با 
تمدید قــرارداد جدید در رئال 
مادرید موافقت کرده است. النصر در حال حاضر کریستیانو رونالدو را به خدمت 
گرفته و به نظر می رسد به دنبال انجام حرکت های بلندپروازانه تر در بازار نقل و 
انتقالات است، زیرا اخیراً با پیشنهادهایی مانند سرخیو راموس، مدافع میانی پاری 
ســن ژرمن، سرخیو بوسکتس هافبک بارسلونا و هم تیمی بنزما در رئال مادرید 
یعنی لوکا مودریچ مرتبط شــده اســت. با این حال، به نظر می رسد که هرگونه 
تلاش برای جذب بنزما بیهوده خواهد بود. برنده توپ طلای ۲۰۲۲ از زمانی که 
در سال ۲۰۰9 از لیون به رئال مادرید پیوست، بنا بر گزارش ها قصد دارد به کار 
خود با قهرمان فعلی لالیگا و لیگ قهرمانان اروپا پایان دهد. با این حســاب، این 
بازیکن 35 ساله قرار است قرارداد خود را برای یک سال دیگر تمدید کند تا او را 
تا تابســتان ۲۰۲۴ در سانتیاگو برنابئو نگه دارد. فوت مرکاتو گزارش می دهد که 

شرایط قبلًا توافق شده است و این خبر باید خیلی زود رسمی شود.

ماجرای پیچیده  شیخ دیاباته
مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس 
همچنــان دور از تفکرات اصلی 
کادر فنی برای نیــم فصل دوم 
قرار دارد. بــه گزارش  مهر، تیم 
فوتبال پرســپولیس در حالی به 
مقام نیــم فصل رقابت های لیگ 
برتر رسید که با بحران نداشتن 
مهاجم دســت و پنجه نرم کرد. 
یورگــن لوکادیا پس از هفته دوم به پرســپولیس اضافه شــد و تصمیم جدایی 
ناگهانی قبل از شروع هفته دوازدهم گرفت همچنین شیخ دیاباته که خیلی دیر 
به لیست بازیکنان پرسپولیس اضافه شده بود با مصدومیت های متوالی روبرو شد 

تا تنها ۶۰ دقیقه برای این تیم بازی کند. 
مهاجم اهل مالی پرسپولیس در حالی با آسیب دیدگی های خود باعث تغییر 
در ساختار تاکتیکی سرخپوشان شد که یحیی گل محمدی از همان ابتدا نسبت 
به مصدومیت های طولانی مدت دیاباته هشدار داده بود اما اصرار مسئولان باشگاه 
باعث شــد تا این بازیکن به جمع بازیکنان بپیوندند.با این وجود دیاباته کمترین 
تأثیر را در بردهای متوالی پرســپولیس داشــت تا گل محمدی همچنان دنبال 
جذب مهاجم برای تقویت خط حمله تیمش باشد. سرمربی پرسپولیس تصمیم 
دارد با معرفی مهاجم جدید به مدیریت باشــگاه نســبت به حل مشکل گلزنی 
تیمش اقدام مؤثر کرده و این گونه نشــان دهد که همچنان اعتقادی به حضور 

همیشگی دیاباته در ترکیب پرسپولیس ندارد.
شایان ذکر است شــیخ دیاباته به تازگی در تمرینات گروهی این تیم حاضر 
شــده و در صورت صلاحدید کادر فنی می تواند در بازی آخر هفته پرسپولیس 

برای دقایقی بازی کند.

چشم نکونام به  دنبال عبدی
فولاد  فوتبال  تیم  ســرمربی 
خوزســتان دنبال جذب مهاجم 
جوان پرســپولیس در نیم فصل 
رقابت هــای لیگ برتر اســت. 
بــه گزارش  مهر، دور برگشــت 
رقابت هــای لیگ برتــر فوتبال 
ایران در حالی از پنجشنبه هفته 
جاری آغاز می شود که هنوز نقل 
و انتقالات بین تیم ها در زمستان ســال جاری ادامه دارد. جواد نکونام سرمربی 
فولاد خوزستان قصد دارد تیمش را علاوه بر نیم فصل دوم لیگ برتر جهت حضور 
هرچه بهتر در دور حذفی لیگ قهرمانان آسیا تقویت کند. او که از عملکرد چند 
خرید ابتدای فصل خود اصلا راضی نیست تصمیم دارد نقاط ضعف این تیم را در 
نقل و انتقثالات زمســتانی پوشش دهد. کاهش آمار گلزنی فولاد از زمان حضور 
نکونام باعث شــده تا سرمربی اهوازی ها دنبال خرید مهاجم باشد. مهدی عبدی 
مهاجم جوان پرسپولیس که عملکرد خوبی با پیراهن این تیم در نیم فصل اول 
نداشت نظر نکونام را برای پیوستن به این تیم جلب کرده است تا مذاکرات اولیه 

برای این انتقال رخ دهد.
این در حالی است که عبدی با پرسپولیس قراداد دارد و برای هرگونه جابجایی 
نیاز به رضایت باشگاه پرسپولیس دارد. پیگیری هانشان می دهد سرخپوشان هنوز 
نامه رسمی مبنی بر انتقال عبدی از هیچ تیم دیگری دریافت نکرده اند. آنها در 
صورت موافقت یحیی گل محمدی حاضر خواهند شــد مهاجم جوان خود را با 
قراردادی قرضی به تیم دیگری بدهند. باید دید باشگاه فولاد برای جذب مهاجم 
سرخپوشــان اقدام رســمی خواهد کرد یا این مهاجم با توجه به شروط باشگاه 

پرسپولیس از لیست خرید نکونام کنار گذاشته می شود.

اخبار کوتاه

کارشــناس فوتبال کشــورمان به بررسی 
شرایط دو تیم ســپاهان و استقلال در آستانه 

بازی مهم هفته شانزدهم پرداخت.
حســین چرخابی در گفت وگو با فارس، در 
خصوص تقابل ســپاهان و استقلال در هفته 
شانزدهم لیگ برتر، اظهار داشت: در ابتدا باید 
بگویم من با جملاتی کــه در فوتبال ما عادی 
شــده و می گویند شرایط فلان تیم با توجه به 
غیبت فلان بازیکن چنین و چنان است، موافق 
نیســتم. تیم ها اول فصل نفرات خودشــان را 
انتخاب می کنند. هر تیم باید در هر پســت دو 
بازیکن خوب داشته باشد و برای مصدومیت ها 

و محرومیت ها برنامه ریزی کند.
نقطه ضعف مشترک در سپاهان

و استقلال
وی افزود: دو تیم خیلــی خوب ایران یک 
بازی بســیار حســاس را برگزار می کنند که 
می توان گفت یک فینال زودرس در لیگ این 
فصل است. هم استقلال شانس برد دارد و هم 
سپاهان ولی در کل امیدوارم فوتبال زیبایی را 
ببینم و بازی خوبی ارائه شــود. استقلال نشان 
داده می تواند فوتبال خوبی ارائه بدهد. سپاهان 
هم همیشه یک تیم هجومی بوده، چه در زمان 
سرمربیگری محرم نویدکیا و چه الان با هدایت 
مورایس، البته حوادث بازی هم واقعا تاثیر گذار 

است.
کارشــناس فوتبال با بیان اینکه هر دو تیم 
نقطه ضعف مشــابهی دارند، گفت: اســتقلال 
یک مهاجم تمام کننده و شــش دانگ ندارد. 
سپاهان هم همینطور است. از موقعیت هایی که 
در طول یک بازی به دســت می آورد به ندرت 
اســتفاده می کند. شانسی که سپاهان در بازی 
آخر خــودش آورد این بود کــه آورده مغانلو 
هت تریک کرد و به همین خاطر شــاید از نظر 
روحی وضعیت هجومی این تیم بهتر باشد. با 
اینحال استقلال اصلا تمام کننده خیلی خوبی 
ندارد. سپاهان می تواند روی مغانلو حساب کند 

اما استقلال همین را هم ندارد.
چرخابی تصریح کرد: استقلال در بازی آخر 
خودش تراکتور را برد امــا با دو ضربه پنالتی 
این اتفاق افتاد. البته این تیم خیلی خوب بازی 
کرد و موقعیت های زیادی به دســت آورد اما 
نتوانست از آن ها استفاده کند. متاسفانه مربیان 
در فوتبال ما بعد از بازی می گویند بدشــانس 
بودیم. در فوتبال شــاید خوش شانسی داشته 
باشیم اما چیزی به نام بدشانسی نداریم. اینکه 
من در ۶ قدم تــوپ را به بیرون یا تیرک بزنم 
یعنــی من دقت ندارم ولــی تیم مقابل خوش 
شــانس بوده که من نتوانســتم از از ضعفش 
اســتفاده کنم. در کل شرایط هر دو تیم در فاز 
حملــه یعنی ایجاد موقعیت و از دســت دادن 
آن، مثل هم است. در این بازی هم به احتمال 
زیاد دو تیم شــانس گل زیادی ایجاد می کنند 
امــا باید ببینیم کدام یک از آن ها، می توانند از 

موقعیت های ایجاد شده بهتر استفاده کنند.

تفاوت مورایس با قلعه نویی
و گل محمدی

وی در خصوص شرایط تیم سپاهان عنوان 
کرد: سپاهان مورایس پلن های متفاوت ندارد. 

مثلا روز بازی با پیکان که شکست خوردند 
باید با توجه به بازی بسیار فشرده پیکان، نقشه 
بــازی را عوض می کرد اما ایــن اتفاق نیفتاد. 
مشکل بعدی این است که تعویض ها به موقع 
انجام نمی شــود. الان می توان 5 تعویض انجام 
داد و این یعنی باید از نفرات روی نیمکت بهتر 
و به موقع اســتفاده کرد. امیر قلعه نویی در گل 
گهر و یحیی گل محمدی در پرسپولیس این 
کار را خوب انجام می دهند. مشکل دیگری هم 
هست که اکثر تیم ها دارند؛ فاصله بین خطوط 
زیاد است و فشــردگی لازم را به خصوص در 
دفاع کردن نمی بینیم. این مشــکل را در تیم 
مورایس هم می بینیم به طوریکه گاهی فاصله 
مغانلو با دفاع وســط خودی 5۰ متر می شود. 

از مربیان خارجی انتظار می رود این مشکل را 
بهتر برطرف کنند.

نیمکتِ شلوغ، مشکل مهم استقلال
چرخابی گفت: در طرف مقابل مشکل مهمی 
که در اســتقلال وجود دارد، شــلوغی نیمکت 
است. خیلی از بزرگترین بازیکنان دنیا هم گاهی 
به نیمکت خودی نگاه می کنند. رفتارها و مسائل 
حاشیه ای که بعضی اوقات برای استقلال و کنار 
زمین به وجود می آید، از طرف یک مربی کاملا 

حرفه ای قابل قبول نیست.
ساپینتو و مورایس، دو مردِ متضاد

وی افــزود: مورایس و ســاپینتو دقیقا دو 
آدم متضاد هســتند. مورایس گاهی تبدیل به 
یک تماشاگر می شــود. به اعتقاد من نه رفتار 
آن مربی خوب اســت نه این مربی، یک مربی 
باید شش دانگ حواسش به بازی باشد تا نقاط 
ضعف و قوت تیمش را در جریان بازی به خوبی 
متوجه شود. اینکه سر اوت یا اتفاقات کوچک 

تشــنج به وجود بیاید، نتیجه اش این می شود 
که بازیکن روی خــط دروازه توپ را به بیرون 
می زند. وظیفه مربیان و نیمکت نشــینان یک 
تیم این است که تیم خودی را بررسی کنند اما 
در فوتبال ما جایگاه ها عوض شده، به طوریکه 
می توان گفت دستیاران، تیم داوری را بررسی و 
آنالیز می کنند! متاسفانه این نکات در فوتبال ما 

گم شده و به همین خاطر دچار افت شده ایم.
غیبت نورافکن و محبی 

اشتباه بزرگ کی روش
چرخابی با بیان اینکه ســپاهان و استقلال 
هر دو مدعی قهرمانی این فصل هستند، گفت: 
شکی نیست هر دو تهاجمی هستند و بازیکنان 
شــاخصی دارند. یکی از بزرگترین اشتباهات 
کی روش این بود که نورافکن را از ســپاهان و 
محبی را از اســتقلال به جــام جهانی نبرد در 
صورتی که این دو بازیکن حق شان بود در تیم 
ملی بازی کنند. از طرفی هر دو تیم، دروازه بان 
ملی پوش دارند که می توانند تاثیرگذار باشند. 
بازیکنان خارجی آن ها نیز بازیکنان خیلی خوبی 
هستند. در استقلال خیلی تعجب می کنم یامگا 
که انقدر خوب می تواند موقعیت سازی کند یا 
اگر در موقعیت  قرار بگیرد می تواند گلزنی کند، 

در دفاع راست چه می کند؟
خط هافبک استقلال 
دور از شرایط آرمانی

وی تصریــح کــرد: در ســپاهان یکــی از 
مشــکلات این اســت که این تیم وینگرهای 
زیادی دارد. اگر روزی مغانلو در تیم نباشد چه 
اتفاقی می افتد؟ البته استقلال هم کم و بیش با 

این مشکل مواجه است. 
ضمــن اینکه اســتقلال هافبک های خیلی 
خوبی دارد اما آن ها الان شرایط آرمانی ندارند. 
به عنــوان مثال مهــدی مهدی پور فصل قبل 
خیلی بهتر بــازی می کرد. او باید بداند فوتبال 
فقط توپ را گرفتن و عوض کردن جناح نیست. 

یک هافبک باید خلاقیت داشته باشد.

باشگاه پرســپولیس در نقل و انتقالات زمستانی تلاش 
دارد تا گزینه های کادر فنی را جذب کند؛ با این وجود آنها 

ملاحظاتی هم برای جذب بازیکن دارند.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال پرسپولیس در شرایطی خود 
را برای نیم فصل دوم رقابت های لیگ آماده می کند که در 
نخستین بازی باید روز پنجشنبه در هفته شانزدهم مقابل 

ذوب آهن قرار بگیرد.
ایــن در حالی اســت که یحیی گل محمدی ســرمربی 
سرخپوشان تاکید دارد که تا آن زمان، نقل و انتقالات تیمش 
تکمیل شود تا برای نیم فصل دوم بتواند از بازیکنان جدید 

استفاده کند.
سرخپوشــان در چند پســت نیاز به تقویت دارند و به 
احتمــال فراوان تغییرات گوناگونــی را در خطوط مختلف 
شاهد خواهیم بود. بدین ترتیب پرسپولیس در تمام خطوط 

نیاز به جذب بازیکن جدید دارد.
در خط دروازه احمد گوهری که با وجود علیرضا بیرانوند 
شانس زیادی برای خود نمی بیند، پیشنهاداتی دارد و ممکن 
است این تیم را ترک کند. هر چند باشگاه مخالف است اما 
اگر سرخپوشان دروازه بان جدیدی پیدا کنند ممکن است او 

این تیم را ترک کند. از طرفی پرسپولیس برای تقویت خود 
ســراغ گزینه های اول فصلش رفته اســت با این تفاوت که 
گل محمدی عیار برخی بازیکنان فهرستش را هم سنجیده و 
به باشگاه اعلام کرده که در صورتی که این نفرات پیشنهاد 
دارند و باشــگاه توانایی جذب بازیکن جایگزین دارد، نفرات 

مورد نظر جذب شوند.
پرســپولیس اول فصل روی گزینه هایــی مانند گادوین 
منشا و حتی کاسیانو دیاز نظر داشت اما باشگاه دیگر تمایلی 
بــه جذب این ۲ بازیکن ندارد و دنبال بررســی گزینه های 

جدید است.
برخی بازیکنان مانند فرشاد فرجی، وحدت هنانوف، امید 
عالیشاه، سیامک نعمتی، حامد پاکدل و حتی مهدی عبدی 
هم پیشنهاداتی دارند اما تنها گل محمدی در صورتی راضی 
به جدایی اینم نفرات مي شود که بازیکنان مد نظرش جذب 

شوند.
یک مهاجــم و چند گزینه خارجی بــرای تقویت خط 
حمله، یک هافبک هجومی دیگر هم برای این پست در حال 

مذاکره با پرسپولیس هستند.
بازیکنانی نظیر رضا شــکاری، محمد خدابنده لو، مهدی 

تیکدری، وحید حیدریه و شــهریار مغانلو گزینه های ایرانی 
کادرفنی پرسپولیس هستند و از طرفی چند گزینه خارجی 
هم مد نظر اســت. اما گل محمدی تاکید دارد که در زمان 
مقرر یعنی تا پایان هفته جاری نفرات مورد نظر جذب شوند.
از طرفــی گل محمدی با توجه بــه اتفاقاتی که برای دو 
مهاجــم تیمش )مصدومیت های پی در پی دیابته و جدایی 
غیرمنتظره لوکادیا( تاکید دارد تا برای جذب بازیکن خارجی 

تمام ملاحظات در نظر گرفته شود تا دیگر این اتفاقات تکرار 
نشود.

سرخپوشــان که پــس از پنج قهرمانــی متوالی، فصل 
گذشــته این عنوان را به رقیب دیرینه خود یعنی استقلال 
واگذار کردند، دنبال این هســتند تا بتوانند دوباره پای در 
راه موفقیــت بگذارند و قهرمانی در نیم فصل اول را تا پایان 

لیگ حفظ کنند.

لیــگ برتر ایران به عنوان مســابقاتی کــم گل و پر از 
تســاوی نســبت به فوتبال اروپا و حتی لیگ های توسعه 

یافته آسیا شناخته می شود.
به گزارش ایســنا، آمار برد، باخت و مســاوی در لیگ 
برتر فوتبال ایران نشــان می دهد که تعداد دیدارهایی که 
در طــول فصل جاری با تســاوی خاتمه یافتــه، بیش از 
اســتانداردهای موجود در ســطح اول اروپا و حتی میان 

کشورهای توسعه یافته آسیایی است.
مس رفسنجان و ذوب آهن در ۱5 هفته سپری شده از 
لیگ برتر به ترتیب ۱۰ و 9 تســاوی را کسب کرده اند که 

یک آمار عجیب محسوب می شود.
اگر چه نمی توان خرده ای به تســاوی های مس و ذوب 
آهن گرفت و از حیث نتیجه گیری، مساوی بهتر از باختن 
در یک مسابقه است ولی تعداد دیدارهای فوتبال در ایران 

که با تساوی به پایان می رسند جای سوال دارد!
بسیاری از مربیان فوتبال در ایران اعتقاد دارند که سطح 
فنی تمام تیم ها بســیار نزدیک است و بین تیم ها تفاوت 
بسیاری وجود ندارد و از طرفی کم گل بودن بازی ها منجر 
به رقم خوردن تســاوی های متعدد شــده چرا که معمولا 
بسیاری از دیدارها با تســاوی بدون گل تمام می شود که 

این مساله هم در نوع خود جای سوال دارد.
مهدی تارتار، ســرمربی ذوب آهن کــه تیمش در این 
فصل و فصل گذشــته تساوی های بســیاری را ثبت کرده 
است، پاسخ نســبتا قانع کننده ای در ارتباط با این مساله 
ارائه می کند: »تیم های ما دفاع کردن را خوب یاد گرفته اند. 

در فاز تهاجمی خوب نیستیم. 
در ایــن بخش بایــد بازیکنان باکیفیتــی به خصوص 

بازیکنان خارجی جذب کنیم.
تیم خودمان خیلی نمی تواند بازیکن باکیفیت خارجی 
جذب کنــد و از این ســمت هم بازیکنــان خوب جذب 
تیم های متمول و خارجی می شــوند. در این بین در حق 

برخی تیم ها اجحاف می شود.
امیدوارم شرایط طوری شود که تیم های صنعتی بودجه 

مساوی داشته باشند.«
به نظر می رســد علت اصلی تساوی های پرتعداد و کم 
گل که چندان با اســتقبال مخاطبــان و هواداران فوتبال 
روبرو نمی شــود، به نبود مهاجمان گلــزن و تاکتیک های 

هجومی و کارآمد در میان مربیان بازمی گردد.
از طرفی ســاختار دفاعی تیم های ایرانی در چند فصل 
اخیر پیشــرفت داشته اما در بعد هجومی، تفکرات مربیان 

کارآمد نیســت. نگاهی به جدول رده بندی لیگ برتر ایران 
نشــان می دهد فاصله میان تیم پنجم و ســیزدهم جدول 
رده بندی فقط هفت امتیاز است که نشان از اختلاف اندک 

میان تیم ها دارد.
آمارها نشــان می دهد از ۱۱9 بازی انجام شده در لیگ 

برتر ایران، ۴5 بازی مســاوی شــده و ۷۴ مســابقه هم با 
پیروزی یکی از دو تیم خاتمه یافته است.

به طور کلــی فقط ۶۲ درصد از دیدارهای فوتبال لیگ 
برتر با پیروزی یکی از دو تیم همراه شــده اســت که آمار 

کمتری نسبت به لیگ های برتر اروپا و آسیاست.

ضعف  مشترک در سپاهان و استقلال چیست؟ 

 نقل و انتقالات پرسپولیس

بازگشت به گزینه های ابتدای فصل با یک تفاوت

چرا بازی های لیگ برتر ایران مساوی می شود؟

بیست و چهارم دی ماه اتفاقات عجیبی در طولانی ترین 
مســابقه فوتبال بانوان میان تیم های زارع باتری سنندج و 
ســپاهان رخ داد که رئیس هیات فوتبال استان کردستان 
در این زمینه توضیحاتی ارائه کرد. به گزارش ایرنا، بیســت 
و چهارم دی ماه دیدارهای هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال 
بانوان برگزار شد اما یکی از این دیدارها حاشیه های فراوانی 

داشــت و در سرمای شــدید و زیر بارش برف سنگین و با 
اصرار داور و نماینده فدراســیون فوتبال برگزار شــد. دیدار 
زارع باتری سنندج و ســپاهان که در نهایت با برتری ۲ بر 
یک ســپاهان به پایان رسید اما این بازی ۶ ساعت به طول 
انجامید. این موضوع سبب شد تا خبرنگار ایرنا به گفت وگو 
با رضا رحمانی رئیس هیئت فوتبال استان کردستان بپردازد. 

وی درباره حواشی رخ داده در طولانی ترین مسابقات فوتبال 
بانوان، اظهار داشــت: این بازی قرار بود ساعت ۱3 بیست و 
چهارم دی ماه برگزار شــود، اما با استعلامی که روز قبل از 
بازی از سازمان هواشناسی گرفتیم، متوجه شدیم که در روز 
بازی شــرایط جوی به دلیل بارندگی سخت خواهد شد. به 
همین دلیل اعلام کردیم تا بازی ســاعت ۱۲ برگزار شود. 
تیم ها از ساعت ۱۰:3۰ شروع به گرم کردن در زمین کردند 
و قبل از بارش برف ما زمین، رختکن و سیســتم گرمایشی 
را بررســی کردیم و مشــکلی نبود اما با آغاز بارش، به داور 
و نماینده فدراســیون فوتبال گفتیم که زمین شرایط بازی 
را ندارد. حتی خط کشــی کنار زمین نیز کاملا محو شد و 

سپاهان نیز به ادامه بازی اعتراض کرد.
رئیس هیئت فوتبال استان کردستان عنوان کرد: وقتی به 
داور و نماینده فدراسیون فوتبال اعتراض کردم، آنها گفتند 
که امکان اینکه بازی معوقه شود، وجود ندارد. حتی نماینده 
فدراسیون اصرار کرد تا کنار زمین را رنگ بزنم تا خط زمین 
مشخص شــود. گفتم خط توســط برف محو شده است و 
چنین چیزی ممکن نیســت. بازیکنان عرق کرده بودند و 
لباس ها و کفش های آنها خیس شد. به همین دلیل بازی را 

۴۰ دقیقف متوقف کردیم.
وی ادامه داد: شــرایط بازی به حــدی وخیم بود که با 
منصور قنبرزاده نائب رئیس دوم فدراســیون فوتبال تماس 
گرفتم و گفتم که امــکان ادامه بازی وجود ندارد. قنبرزاده 

گفت داور و نماینده فدراســیون باید تصمیم بگیرند و آنها 
حرف اول و آخر را می زنند و فدراســیون آنجا را مجبور به 
کاری نکرده اســت و فدراسیون کســی را تحت فشار قرار 
نمی دهد. وی گفت پیگیــری می کنم اما بعد از آن متوجه 
شــدم که تحت تاثیر حرف برخی قرار گرفته بود و پیگیری 
هم صورت نگرفت. در هر صورت به ناظر بازی گفتم که هر 
اتفاقی بیفتد شکایت می کنم. رحمانی با اشاره به اینکه حتی 
داوران هم لباس گرم نداشــتند، گفــت: در نیمه دوم برای 
داوران خرما و غذای گرم آوردیم اما با اینحال یکی از کمک 
داوران در کنار زمین غش کرد. بسیار ناراحت شدم و به داور 
گفتم با این وضعیت چه اصراری به ادامه بازی دارید. او گفت 
سازمان هواشناســی اعلام کرد که یکشنبه امکان برگزاری 
بازی نیســت و به هیچ عنوان نباید بازی معوقه شود. گفتم 
به خودتان رحم کنید اما گوشــش بدهکار نبود و بازیکنان 
از ساعت ۱۰:3۰ دیقیه صبح تا ۱۶:۱5 دقیقه بعدازظهر در 
زمین حضور داشتند. وی یادآور شد: در این وضعیت احتمال 
مصدومیت بازیکنان زیاد می شــود و بعد از این بازی چهار 
بازیکن ما ســرما خوردند. کفش و لباس آنها کاملا خیس 
بود و ۶ ســاعت در زمین اذیت شــدند. تیم سنندج نهایت 
۱3 بازیکــن دارد و ۴ نفر آن ســرما خوردند و حال چگونه 
بازیکنانم باید برای بازی جمعه این هفته آماده شوند. در کل 
قهرمانی و نتیجه را ول کنید، سلامت بازیکنان اهمیت دارد. 

ورزش برای سلامتی است نه آسیب زدن.

اتفاق عجیب و باورنکردنی در طولانی ترین بازی فوتبال بانوان

داور از سرما غش کرد 


